



5 يناير، 2020

January 05, 2020

Dear Parents,

HAPPY NEW YEAR!

It is our pleasure to announce the commencement of the online admission on January 6, 2020. If you would like to apply for your children please visit the school website <http://www.englishmodernschool.net/emswakra/admissions/> and follow these below steps:

1. Go to [APPLY NOW](#), complete and submit the online application provided.
2. Once you complete the online application, you will receive an acknowledgment email, which will be sent to the email address you provided when submitting the online application. The email will include a link to download all documents required to complete your application.
3. Once you submit the online application, your Child's name will be placed on the waiting list.
4. Students will be accepted according to seat availability and the EMS priority policy. Siblings and EMS Alumni will have first priority. **Therefore, make sure you tick the field of sibling in the application.**
5. We will review the applications of KG1 students during the first week of March 2020 in order to schedule the interview. As for other year levels, it depends on the available vacancies. If we are able to offer your child a place in our school, we will contact you to schedule an appointment for the entrance examinations. Please note that the family has to settle any outstanding fees for our current students before the application of their sibling is considered.

Please be informed that we are only accepting admissions completed through the process outlined above.

Best regards,

School Administration

P.O.Box: 875 Doha Qatar
T: 44111911
E: office@emswakra.net
W: www.englishmodernschool.net

السادة أولياء الأمور الكرام،

كل عام وأنتم بخير

يُسعنا الإعلان عن بدء تقديم طلبات للتسجيل للعام الدراسي القادم في 6 يناير 2020 عن طريق الموقع الإلكتروني الخاص بالمدرسة <http://www.englishmodernschool.net/emswakra/admissions/>. يُرجى اتباع الخطوات التالية في حال رغبتكم بتسجيل أبنائكم:

- 1- اضغط على [APPLY NOW](#) وقم بتعبئة طلب التسجيل المتوفر عبر الموقع.
- 2- بمجرد الانتهاء من تعبئة طلب التسجيل، سيصلكم إشعار استلام على البريد الإلكتروني الذي قمت بإدخاله على طلب التسجيل المقدم عبر الموقع. سيتضمن البريد الإلكتروني رابط لتحميل كافة الأوراق المطلوب تعبئتها لإكمال الطلب.
- 3- بمجرد الانتهاء من تقديم الطلب إلكترونياً، سيتم إدراج ابنكم/ابنتكم ضمن قائمة الانتظار في المدرسة.
- 4- سيتم قبول الطلاب وفقاً للأماكن المتاحة ولسياسة الأولوية في المدرسة الإنجليزية الحديثة. سيكون للأخوة/الأخوات وأولاد خريجي المدرسة الأولوية في القبول. لذا يرجى التأكد من وضع إشارة عند الأخوة.
- 5- سنراجع الطلبات المقدمة للتسجيل في صف KG1 في بداية شهر مارس لتحديد موعد المقابلات. أما بقية الصفوف فيعتمد على عدد الشواغر ان وجد. سنقوم بالتواصل معكم لتحديد موعد لامتحان القبول في حال توفر شاغر لابنكم/ابنتكم في المدرسة. ينبغي على العائلة تسديد أي رسوم مستحقة لطلابنا الحاليين لكي يتم النظر بطلب تسجيل الأخوة/الأخوات.

يُرجى العلم بأننا نقبل التسجيل فقط عبر الموقع الإلكتروني حسب الخطوات المذكورة أعلاه.

مع أطيب التمنيات،

إدارة المدرسة

ص.ب: ٨٧٥، الدوحة-قطر

تلفون: ٤٤١١١٩١١

E:office@emswakra.net

W:www.englishmodernschool.net



المدرسة الإنجليزية الحديثة
THE ENGLISH MODERN SCHOOL
CAMBRIDGE CURRICULUM



UNIVERSITY of CAMBRIDGE
International Examinations

CAMBRIDGE INTERNATIONAL CENTRE

P.O.Box: 875 Doha Qatar
T: 44111911
E: office@emswakra.net
W: www.englishmodernschool.net

ص.ب: ٨٧٥، الدوحة-قطر
تلفون: ٤٤١١٩١١
E:office@emswakra.net
W:www.englishmodernschool.net